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Voetbal is een teamsport. Samen bereik je een bepaald doel. Het gaat om 
de balans in het team. Je kunt niet 11 Messi’s in je elftal hebben, dan gaat 
het mis. Je hebt werkers nodig, spelers die veldinzicht hebben en tactisch 
kunnen spelen en spelers die er staan op het moment dat het nodig is. 
Die net dat beetje extra brengen. Alleen met die balans ben je als elftal 
succesvol!

Bij RWV werkt het net zo. Wij werken samen om voor de klant het beste 
resultaat te halen. We passen elkaar letterlijk de bal toe! Ieder heeft zo zijn 
specialisme en het is nu juist de kracht om dat specialisme te benutten. 
Die balans is belangrijk, net als in een voetbalteam. Want alleen dan 
kunnen we succesvol zijn.

Volg ons op social media
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Het was een eer om jullie voorzitter te zijn. Ik kijk terug op 
een bijzondere periode van 11 seizoenen, waarin hoogte- en 
dieptepunten elkaar afwisselden, maar waar het positieve gevoel 
overheerst. We hebben een financieel gezonde vereniging, die 
ook de moeilijke coronajaren uitstekend heeft doorstaan. De 
bekeravonturen blijven me vanzelfsprekend bij en dan niet alleen 
de resultaten. De wijze waarop Noordwijkerhout en VVSB toen 
door alle betrokkenen op de kaart zijn gezet doet me nog altijd 
goed. De eensgezindheid in een vrijwilligersorganisatie tekende 
onze kracht. Voor de komende jaren is er met ons prachtige 
complex een fantastische basis neergelegd voor sportend 
Noordwijkerhout. Mijn mooiste momenten zijn tenslotte de 
zaterdagochtenden, waar onze jeugd met het grootste plezier de 
voetbalsport beoefend, levenslessen opdoet en vriendschappen 

voor het leven maakt. Nog even een korte terugblik op het vorige 
seizoen. Ons eerste had een seizoen met twee gezichten en 
eindigde helaas teleurstellend in het rechter rijtje. De talenten 
van O23 promoveerden na een verdiend kampioenschap en ook 
in de jeugd werden er tal van teamsuccessen gevierd. Ook zijn 
er uitdagingen om onze jeugd in de bovenbouw van voldoende 
perspectief te blijven voorzien. Vanuit de opleiding gaat het 
er vooral om dat eenieder op zijn of haar eigen niveau kan 
ontwikkelen en die focus wordt met de komst van ons nieuwe 
hoofd jeugdopleidingen Edwin Kluivers verder benadrukt. 

Een nieuw seizoen is in aantocht en dat geeft altijd vernieuwd 
elan. Komend seizoen staat onze vereniging onder aanvoering 
van Esther. Ze heeft haar eigen weg richting tal van commissies 
al gevonden en ik ben ervan overtuigd dat de selectiecommissie 
met haar een uitstekende keuze heeft gemaakt. Ik wens Esther, 
het bestuur en alle commissies enorm veel plezier en succes toe! 

Zoals altijd dank ik op deze plaats nog eenmaal al onze vrijwilligers. 
We eindigden het seizoen met een door Martine weer goed 
georganiseerde barbecue voor de vrijwilligers. Daarmee begon 
de zomerstop, maar het eindtoernooi, de Bavo-bivak en diverse 
trainingen en voorbereidingssessies volgden nog.  En als u denkt 
dat onze Vutters vakantie hebben, dan vergist u zich. Alles in het 
teken van de voorbereidingen op de seizoenstart. Wat blijft het 
toch ongelooflijk bijzonder dat we binnen onze vereniging zoveel 
betrokken vrijwilligers aan het werk hebben!

Veel leesplezier en tot langs de lijn!

Met paars-gele groet,

Arjan Broekhof

VOOR JULLIE LIGT ALWEER HET 4DE EIGEN PAARS-GELE MAGAZINE. DIT JAAR VOLLEDIG IN EIGEN BEHEER SAMENGESTELD EN 
UITGEBRACHT! OOK NU IS ER WEER GETRACHT ONZE PRACHTIGE VERENIGING IN AL HAAR FACETTEN TE PRESENTEREN. NATUURLIJK 
ZIJN ER INMIDDELS EEN AANTAL VASTE ITEMS, ZOALS HET INTERVIEW MET ONZE HOOFDTRAINER, DE FOTO’S BIJ SPONSOREN EN 
DE COLLAGE VAN JEUGDKAMPIOENEN. LEES VERDER VOORAL OOK DE ARTIKELEN OVER BIJVOORBEELD DE TERUGKEER VAN NIELS 
VAN WETTEN, DE VRIJWILLIGERS VAN DAMES 2, HET INTERVIEW MET ENKELE JEUGDTRAINERS OF DIE MET ONS NIEUWE HOOFD 
JEUGDOPLEIDINGEN. TOT SLOT WEET IEDEREEN DAT DIT MIJN LAATSTE VOORWOORD IS. HET STOKJE DRAAG IK OVER AAN ESTHER 
BEIJK EN DAAROM OOK ALLE AANDACHT VOOR HAAR INTRODUCTIE.   
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Sport en gezelligheid
Esther, geboren in Noordwijkerhout, groeide op in een 
gezin met vier kinderen. Haar ouders, beiden actief in het 
verenigingsleven, benadrukten toen al het belang van sporten. 
Niet gek dat diezelfde visie nu in haar eigen gezin ‘top of mind’ 
is. Haar vier kinderen, twee dochters en twee zonen, beoefenen 
uiteenlopende sporten: hockey, tennis, fietsen, mountainbiken 
en paardrijden. Zelf haalt ze veel energie uit het spinnen, dat 
voelt voor haar nog net even veiliger dan buiten op een racefiets. 
Het is ook een fijne manier van ontspannen naast haar baan als 
accountmanager. 

Ze vertelt dat ze dit weekend 2 dagen achter elkaar het Loungefest 
bezoekt. Voor een feestje is ze altijd wel in, lekker socializen 
en een beetje dansen. Familie en vrienden zijn belangrijk voor 
haar. Gezelligheid des te meer. Vandaar dat ze voorafgaand met 
vrienden gaat eten om vandaaruit het feestgedruis tegemoet te 
treden.  

Langzaam verleggen we het gesprek richting VVSB en haar 
nieuwe rol. Nog even dwalen we af. Waar kan je voor wakker 
gemaakt worden is de vraag. Haar antwoord: Balkenbrij. Gekruid 
vlees dat opgebakken wordt. Het is een lekkernij waar haar vader 
mee opgroeide. Boekweitmeel is de belangrijkste smaakmaker. 

Aanloop naar keuze voor VVSB
Dan toch VVSB. De club waar ze vooral de afgelopen jaren 
van tijd tot tijd als supporter langs de lijn stond. De successen 
in de beker brachten extra enthousiasme voor VVSB in haar 
vriendengroep. Alfred, haar partner, en Esther kwamen hierdoor 
vaker op de club en de gezelligheid in de derde helft was een 
vanzelfsprekend vervolg. 

Nu staat ze voor een grote verantwoordelijkheid in de rol van 
voorzitter. We blikken terug op de aanloop, nadat ze door de 
selectiecommissie was benaderd of ze openstond 

voor de rol van voorzitter. Ze geeft aan dat ze eerst wat 
terughoudend reageerde: “Ik zat niet in de voetbalwereld en 
heb ook geen sportende kinderen op een voetbalvereniging, 
maar ik geloof wel dat je soms uitdagingen moet aangaan die 
op je pad komen”. Ze wilde dus niet op voorhand direct “nee” 
zeggen en juist het gesprek eerst aangaan. Ergens was ze ook 
gecharmeerd dat VVSB en de commissie serieus openstonden 
voor een vrouw op die positie: “Ik geloof in gelijke kansen voor 
iedereen op basis van kwaliteiten en vind dan ook dat vrouwen 
kansen moeten aangrijpen om succesvol te zijn”. 

Enthousiasme aangewakkerd
Ze ervaarde de werkwijze van de commissie als uiterst 
professioneel. Met een brede afvaardiging werd helder 
uiteengezet waar VVSB voor stond en waar het naar zocht. Het 
enthousiasme werd tijdens de gesprekken snel aangewakkerd. 
Door iedereen in de commissie, maar de uitspraak van 
voormalig voorzitter Gerard Heemskerk (19 jaar preses) bleef 
haar het meest bij: Gerard gaf aan dat hij zich als persoon heeft 
kunnen door ontwikkelen en dat het voorzitterschap hem heel 
veel heeft gegeven in het leven. 

Daarna volgden gesprekken met het bestuur en die vormden 
een katalysator voor de uiteindelijke keuze om volmondig ‘JA’ 
te zeggen en de rol te aanvaarden. Esther benadrukt dat ze een 
fijn team wenst, die weten waarover ze het hebben. Een ervaren 
groep met sterkhouders helpt bij de start en de behulpzaamheid 
en warme ontvangst gaven het goede gevoel. Als laatste zetje 
toetste ze zelf bij enkele vertrouwelingen of het voorzitterschap 
iets voor haar was. Het antwoord was bevestigend. 

DE EERSTE VROUWELIJKE VOORZITTER VAN VVSB. ESTHER BEIJK (49 JAAR). WE SPREKEN ELKAAR AAN DE RAND VAN 

HET OOSTERDUINSE MEER OP LOOPAFSTAND VAN SPORTPARK DE BOEKHORST. EEN HEERLIJKE PLEK AAN DE RAND 

VAN ONS DORP. DAT BEVALT HAAR WEL. OOK EENS EEN GESPREK BUITEN HET CLUBGEBOUW VAN VVSB, WAAR ZE DE 

LAATSTE MAANDEN AL VEEL TE VINDEN WAS. GEWOON EVEN GEZELLIG LUNCHEN. DE TIJD NEMEN VOOR EEN EERSTE 

INTRODUCTIE VOOR ONS EIGEN MAGAZINE. EEN LEUK GESPREK VOLGT.  
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Aanvang
“Ik wilde wel meteen meedraaien met het Bestuur. Dat was mijn 
voorwaarde. Ik wil zo snel mogelijk een beeld vormen van de 
hele vereniging, mensen leren kennen, weten wat er speelt en 
ook bij alle commissies aan tafel zitten”. In alles is dit niet een 
keuze voor het moment. Dit moet je niet slechts een jaar willen 
doen. “Ik wil gewoon dat het slaagt en zal daar alles aan doen”. 
Om niets aan het toeval over te laten start Esther binnenkort 
ook met een KNVB-cursus ‘Besturen met impact’. 

Reacties
Op de avond van het Bloemencorso maakte de club haar komst 
bekend. Toen ging het helemaal los. Een ongekend aantal 
reacties volgde en niet alleen vanuit bekenden: “Ik had wel wat 
verwacht, maar realiseerde me nu dat VVSB echt groots leeft in 
ons dorp. Zoveel reacties uit onverwachte hoek, mensen die ik 
lang niet heb gesproken en van onbekenden met een positieve 
insteek: “wat goed dat er iemand van buitenaf komt en wat 
stoer dat je dit doet”. Grappig is ook de vraag of ze wel verstand 
van voetballen heeft. Haar standaardantwoord is inmiddels dat 
ze zelf niet van plan is om training op het veld te gaan geven. 
 

Verbinding
Er wordt haar veel de vraag gesteld wat ze wil veranderen. Een 
gekke vraag vindt ze, want dat zou betekenen dat 1 persoon 
heel bepalend is voor een club en dat is nooit goed. “Ik heb 
al gemerkt dat het echt een groot bedrijf is, ook al is het een 
vrijwilligersorganisatie met zoveel betrokkenen. We moeten het 
echt met z’n allen doen! Daar draait het om in een vereniging 
en daarover gesproken heb ik zoveel bewondering voor de grote 
hoeveelheid vrijwilligers die zich dagelijks voor de club inzet. 
Neem bijvoorbeeld onze VUT-ploeg. Die mannen staan wekelijks 
klaar om alles tiptop in orde te maken op de club en mensen 
beseffen niet hoeveel werk daar elke maandagochtend weer 
ligt”.   

Esther geeft aan echt voor verbinding te staan! Ze wil graag de 
voorzitter zijn van iedereen. Zonder vrijwilligers geen vereniging 
en waardering is daarin van cruciaal belang. Daarbij vindt ze 
sporten en bewegen belangrijk. Het is een uitlaatklep en daar 
hoort een veilige omgeving bij waar iedereen op zijn of haar 
eigen 

niveau plezier heeft in het voetbal. Het mooie van voetbalsport 
is, meer dan bij welke sport ook, dat het echt een afspiegeling 
is de maatschappij. “In Noordwijkerhout geldt daarbij dat we 
de sociale ontmoetingsplaats van ons dorp zijn op de zaterdag. 
Iedereen heeft wel een familielid, vriend, vriendin of kennis, die 
in het paars zijn of haar kunsten vertoont!”

Ze sluit af dat ze eerst vooral goed gaat luisteren. Kijken hoe 
dingen lopen door zelf mee te maken. In het bedrijfsleven wordt 
vaak de 100 dagen periode aangehouden. Dat is niet zomaar en 
die periode neemt ze ook om de club echt goed te leren kennen. 
“Ik neem er echt de tijd voor, maar realiseer me ook dat ik 
misschien niet direct iedereen evenveel gepaste aandacht kan 
geven. Die intentie heb ik wel echt, maar steun daarbij ook op 
de groep vrijwilligers om me heen. Ik kijk echt uit naar de start 
van het seizoen!
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Voor Wilfred van Leeuwen zijn het spannende en mooie tijden. 
Als eigenaar van twee strandpaviljoens zijn de zomermaanden 
altijd druk en intensief. Daarnaast is zijn vriendin in augustus 
uitgerekend voor hun derde kindje samen en staat de geboren 
Sassenheimer met VVSB aan de vooravond van een nieuw 
seizoen.

In goede huwelijken moet je niet stoken. VVSB en Van Leeuwen 
gaan al lange tijd goed samen en de chemie is nog niet uitgewerkt. 

“VVSB is voor mij een warme jas die prima past. Ik ben goed met 
de mensen en de mensen zijn goed met mij. We spreken elkaars 
taal. Er is een groep mensen die al lang bij de club zit. Denk aan 
Arjan Broekhof, Tim van der Weiden, Theo Nulkes en Maarten 
Koop. De medische staf zit er ook al langere tijd en dat geldt ook 
voor ‘Arres’ in de begeleiding. Met alle mensen die
betrokken zijn is het fijn werken, maar het allerbelangrijkste 
blijft wedstrijden winnen.” 

VAN LEEUWEN NOG ALTIJD
GELUKKIG OP DE BOEKHORST: 
‘VVSB PAST MIJ ALS EEN WARME JAS’
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Zijn tweede periode op de Boekhorst laat zich vooralsnog 
kenmerken door uitersten. VVSB moest tweemaal strijden tegen 
degradatie en deed tussendoor ook mee om het kampioenschap 
op het tweede amateurniveau. 

“Het jaar dat ik terugkwam en instapte, speelden we ons 
natuurlijk in de allerlaatste seconde van de laatste wedstrijd 
veilig tegen FC Lisse. Het jaar daarna was heel anders. Ik ben 
ervan overtuigd dat als we bij ADO ’20 hadden gewonnen, we 
veel langer om het kampioenschap hadden gespeeld. Afgelopen 
seizoen stonden we met de Kerst vijf punten achter op de 
nummer één. Als je dan uiteindelijk op het einde moet vechten 
om erin te blijven, heb je er niet voldoende uit kunnen persen. 
Dat heeft allemaal onderliggende zaken: die zijn geëvalueerd en 
dat is geweest. De trein rijdt weer. Op naar komend seizoen!” 

Voorbereiding in twee delen
De voorbereiding van VVSB was in tweeën gesplitst. In juni werd 
er ruim anderhalve week getraind en vervolgens werd de draad 
op 22 juli weer opgepikt. “Ik heb als trainer bijna heel mijn leven 
in blokken gewerkt, op een paar uitzonderingen na. Een jaar 
geleden speelden we voor de nacompetitie natuurlijk heel lang 
door en spelers en staf moeten toch een keer op vakantie.” 
Zelf kneep Van Leeuwen er met zijn gezin een weekje tussenuit. 
“Het is op het strand druk geweest de afgelopen tijd en 
daarnaast is mijn vriendin hoogzwanger”, zegt de ondernemer. 
En dan breed glimlachend, doelend op de gezinsuitbreiding. “In 
augustus ziet de wereld er weer een stukje mooier uit.”

Prima lijstje versterkingen
Met Tim Bloemendaal, Tomas Arroyo (beide Ter Leede), Niels 
van Wetten (Katwijk), Dion Hooi (RKAVV) Segun Owobowale 
(AFC) en Olaf van der Sande (Nieuwenhoorn) heeft VVSB zich 
ogenschijnlijk prima kunnen versterken. Van Leeuwen daarover: 
“Voor het eerste elftal zijn best een aantal mensen op pad 
geweest om te scouten, dat is redelijk goed gegaan. Alleen 
is het niet zo dat we alle spelers die we hebben gescout ook 
kunnen halen, we zijn geen club met onbeperkte financiële 
mogelijkheden. Het eerste wat we doen bij nieuwe gasten is 
kijken of ze een beetje normaal uit de ogen kijken, daarna kijken 
we wat ze kunnen toevoegen qua selectie en speelwijze. Ik denk 
dat we daarin goed zijn geslaagd.”

Tevreden over competitie-indeling
VVSB is dit seizoen ingedeeld in de Derde Divisie B en Van 
Leeuwen is daarover goed te spreken. “Leuk, weer eens 
wat anders. Twee jaar geleden zaten we met alleen maar 
zondagploegen en vorig seizoen was een beetje een mix. Ik vond 
de competitie wel heel sterk, met veel goede ploegen. Dat zag je 
ook terug in de resultaten, want over het algemeen hebben we 
niet kunnen winnen van de bovenste ploegen op de ranglijst.”

“Komend seizoen hebben we weer een mooie competitie, met 
mooie verenigingen die over het algemeen ook best wel een 
achterban hebben”, vervolgt Van Leeuwen. “Als je hun selectie 
bekijkt, is Kozakken Boys kampioenskandidaat nummer één. 
Maar wij hebben ook een prima groep en als we alles fit krijgen, 
gaan we ook echt wel onze potjes winnen.”
De laatste jaren krijgt VVSB weer steeds duidelijker een 
Noordwijkerhouts gezicht. Van Leeuwen is daar blij mee, al 
benadrukt hij dat het geen doel op zich moet worden. 

“Net als bij iedere club is het voor VVSB belangrijk om eigen 
jongens de kans te geven om door te stromen naar het eerste. 
We weten alleen allemaal dat de jeugd niet zo hoog speelt. 
Vorig seizoen is de O23 kampioen geworden, maar dat betekent 
niet dat er dan twintig talenten rondlopen die zomaar even 
mee kunnen in de Derde Divisie. De interne scouting is goed 
op orde, we weten heel goed wie waar loopt en zitten daarover 
regelmatig met elkaar. Alles wordt gemonitord, iedereen wordt 
getest en alle jongens krijgen een eigen programma om zich 
fysiek te verbeteren. Uiteindelijk gaat het er om dat ze het zelf 
willen, dat ze er zelf alles aan doen om in het eerste te komen. 
Als wij dat constant moeten aanzwengelen, is dat zonde van de 
tijd. Maar als je ziet hoe jonge gasten als Ralph Pennings, Stef 
Hoogervorst, Guus Verver en Niels Duivenvoorde en Kaltrin 
Sabedini ermee bezig te zijn, dan is dat mooi om te zien.”
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KEEPER EN VERDEDIGERS
BOVEN: Ruben Valk (Keeper), Jochem Roest (sponsor), Melanie Roest (sponsor),
Max Ossendrijver, Richelo Fecunda, Dion Hooi

ONDER: Niels van Wetten, Dario van Breukelen

Trotse sponsor VVSB
Ambachtelijke slagerij, met eigen worstmakerij en rokerij

Slagerij Klein 
van der Weijdenlaan 1-3 | Noordwijkerhout | info@slagerijklein.nl
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MIDDENVELDERS
BOVEN: Tim Bloemendaal, Rob Kromhout (sponsor), Lars Rauws, Ricardo Kuijvenhoven

ONDER: Rick Warmerdam, Ralph Pennings

Trotse sponsor VVSB
Met ruim 25 jaar ervaring kan ik elke klus succesvol afronden

Loodgietersbedrijf Kromhout
Havendwarsstraat 11 | Noordwijkerhout | tel. 06 26332415
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AANVALLERS
BOVEN: Gyliano van Velzen, Noelle van Dijk (sponsor), Segun Owobowale, 
Jesse van Nieuwkerk, Kaltrin Sabedini

ONDER: Ian van Otterlo

Trotse sponsor VVSB
Duidelijk en goed verzorgd

Notariskantoor van Dijk
Herenweg 22 | Noordwijkerhout | notaris@notariskantoorvandijk.nl 

“Kwaliteit is
het uitsluiten
van toeval”.

(Louis van Gaal)

Herenweg 22  |  Noordwijkerhout  |  0252 37 65 47
notariskantoorvandijk.nl
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STAF
BOVEN: Bob de Weijze, Yvonne van der Stoep, Cees Damen, 
Michael Kaptein, Arno van der Voort, Gerard Aafjes

ONDER: Job de Jong, Wilfred van Leeuwen, Justin Brama (sponsor), 
Maarten Koop, Melvin van de Beeten.

Trotse sponsor VVSB
Voor een intiem diner, een lekkere lunch of gezellig tafelen met familie 
en vrienden: samen maken wij het onvergetelijk!
Het Wapen van Noordwijkerhout
Dorpsstraat 14 | Noordwijkerhout | info@wapenvannoordwijkerhout.nl 



BOVENSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS:
Bob de Weijze (Fysiotherapeut), Lars Rauws, Gyliano van Velzen, Jesse van Nieuwkerk, Max Ossendrijver, 
Dario van Breukelen, Arno van der Voort (teammananger)

MIDDELSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS: 
Yvonne van der Stoep (fysiek trainer), Ricardo Kuijvenhoven, Segun Owobowale, Niels van Wetten, 
Ruben Valk, Ian van Otterlo, Ralph Pennings, Rick Warmerdam, Cees Damen (verzorger)



ONDERSTE RIJ VAN LINKS NAAR RECHTS:
Job de Jong (materiaalman), Dion Hooi, Tim Bloemendaal, Gerard Aafjes (assistent-trainer), 
Wilfred van Leeuwen (hoofdtrainer), Maarten Koop (assistent-trainer), Melvin van de Beeten (keeperstrainer), 
Kaltrin Sabedini, Richelo Fecunda, Michael Kaptein (materiaalman)

OP DE FOTO ONTBREKEN:
Stef Hoogervorst, Tomas Arroyo, Mounir Mounji, Olaf van der Sande, Guus Verver, Niels Duivenvoorde. 



VVSB en Leienaars is doorgaans een prima combinatie. 
Eigenzinnig, recht door zee, een tikkie eigenwijs en zeer 
gedreven: het karakter van de Leidenaar gedijt prima binnen 
de clubcultuur van VVSB. Edwin Kluivers (55), de nieuwe HJO 
van VVSB, is een rasechte Leidse Glibber, met VOETBAL (in 
hoofdletters!) als direct en onuitwisbaar DNA.

Edwin Kluivers is één van de steunpilaren die de komende 
jaren invulling en uitvoering moet geven aan het door het 
jeugdbestuur, onder aanvoering van voorzitter Ron Kromhout, 
en de TC Jeugd ontwikkelde jeugdopleidingsplan.

“Voetbal is mijn leven”, vertelt Edwin Kluivers. Op de Leidse 
straten en pleintjes is hij, net als zoveel van zijn vriendjes, 
verliefd geworden op de bal. Elk vrij moment werd aangegrepen 
om op straat partijtjes te spelen. “Poten en dan: 3 tegen 3, 4 
tegen 4, 5 tegen 5. Stenen of kleren dienden als doelpalen, 3 
corners penalty. Als er eens bij hoge uitzondering geen jongens 
waren om mee te voetballen, geen nood: dan in je eentje de bal 
tegen de muur schieten, aannemen en supersnel, afwisselend 
links en rechts terugschieten. Ontelbare keren. Een betere 
leerschool bestond (en bestaat) er niet. “Er was niet veel anders 
voor ons, jochies van 6, 7 en 8 jaar, in die tijd.”

Na een mooie carrière op de Leidse velden wilde de leergierige 
Edwin zich meer verdiepen in de technische en tactische 
aspecten van het voetbal. Hij ging cursussen volgen bij de 
KNVB en diploma’s halen. Het werden er een hele rits, maar 
Edwin loopt nooit ergens mee te koop. Veel liever brengt hij de 
opgedane kennis, aangevuld met zijn eigen ideeën en ervaring, 
over in de praktijk. Eerst als (jeugd)trainer, later ook in de rol als 
Hoofd Jeugd Opleidingen. Edwin daarover: “Ik doe mijn werk op 
de achtergrond, maar ben wel degelijk aanwezig.”

Edwin: “Ik heb ontzettend veel zin om bij VVSB aan de slag 
te gaan. VVSB is een prachtige club met een schitterende 
accommodatie. VVSB kent, net als mijn vorige club Valken’68, 

nog een echt dorps karakter, maar heeft wel degelijk ambities 
die passen bij een club met een eerste elftal in de Derde Divisie. 
Om die ambities te vertalen naar de jeugdopleiding is een 
uitdaging, eentje die ik graag aan ga. Op verzoek en ongevraagd 
vertel ik na de zomer iedereen over de uniforme speelstijl die 
wij voor alle teams, en vooral de selecties, willen doorvoeren. 
Om dat doel te bereiken is het zaak dat de trainers die met de 
jeugd werken het daarmee eens zijn, meer wedstrijdgericht 
gaan trainen en diverse zaken beter (onderling) afstemmen. 
Daar ga ik ze, samen met de TC Jeugd die het technische hart 
gaan vormen, bij helpen.”

Kluivers weet wat er moet gebeuren: “Allereerst de jongens 
en meisjes overtuigen van het samen plezier hebben in 
het voetballen. Vriendjes ontmoeten en vriendjes maken: 
voetballen bij VVSB moet een feest zijn. We gaan proberen te 
zorgen voor een goede sfeer bij wedstrijden en op trainingen, 

EDWIN KLUIVERS, NIEUWE HJO VAN VVSB
“VOETBAL IS MIJN LEVEN!”
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onderlinge warmte tussen spelers en trainers, en we gaan 
diverse activiteiten organiseren om meer cohesie te creëren. 
Op die manier moet de jeugd weer onderdeel van de club zijn, 
van de gemeenschap VVSB eigenlijk.” Kortom: voetballen doe je 
met elkaar, gamen doe je alleen. Dat vindt Edwin ‘een eenzaam 
tijdverdrijf’ en dan heeft hij het nog niet over het sociale aspect 
en het leren omgaan met winnen en verliezen. Hij ziet zijn taak 
als HJO als die van een ‘spin in het web’, als ‘verbinder’: het 
denken en doen binnen de organisatie van de club op één lijn 
brengen. 

Edwin: “De jeugdopleiding van VVSB dient als ‘kweekvijver’. 
Niet alleen richting het eerste elftal, maar in mijn beleving leid 
je als club ook je eigen vrijwilligers op.” Het trainersvak vindt hij 
meer een ‘ervaringsvak’. Edwin: “Bij elke club waar ik speelde of 
gewerkt heb, heb ik het nodige geleerd. Die kennis draag ik in 
mijn rugzak mee. Die kennis, aangevuld met wat ik theoretisch 
en praktisch heb geleerd met de cursussen die ik heb gevolgd, 
draag ik graag over aan de relatieve jonge groep van trainers 
binnen VVSB.”

Een HJO is volgens Edwin iemand die trainers beter maakt. Door 
het opleiden en begeleiden van trainers zorgt een HJO indirect 
voor een verbeterde ontwikkeling van spelers. Dit vraagt van een 
HJO het vermogen om voetbalinhoud over te kunnen brengen 
aan trainers (doceren). “Laat ik daar nou heel erg goed in zijn! Ik 
proef ook aan alles binnen VVSB dat daar de uitdaging ligt en de 
meeste behoefte aan is!”. aldus Edwin.

“Kijk, mijn voorgangers (Niels van Wetten en ad-interim Maarten 
Koop) waren relatief veel tijd kwijt aan logistieke, administratieve 
en organisatorische taken en kwamen hierdoor minder toe aan 
de uitvoering en/of verdieping van voetbaltechnisch beleid. 
Door een iets andere invulling vanuit het jeugdbestuur, met 
duidelijke taakomschrijvingen en de invoering van een aantal 
jeugdcommissies, hopen we dat te ondervangen. De uitvoering 
van het technische beleid van de jeugd, opgesteld en bewaakt 
door de TC Jeugd (bestaande uit voorzitter Maarten Koop, Theo 
Nulkes, Joeri van Gijlswijk, Marc Groot en Filip Mossel), zal ik 
in de praktijk gaan uitvoeren. De jeugdtrainers worden straks 
door mij begeleid volgens een gemeenschappelijke (voetbal)
visie. Alles met het doel om alles en iedereen telkens weer een 
stapje beter te maken. Plezier en saamhorigheid staat daarbij 
altijd voorop wat mij betreft!”
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“Kwaliteit is
het uitsluiten
van toeval”.

(Louis van Gaal)

Herenweg 22  |  Noordwijkerhout  |  0252 37 65 47
notariskantoorvandijk.nl

   

Hoofdstraat 143 | 2171 BA Sassenheim
Telefoon: 0252 - 22 05 40 | E-mail: info@acc-delange.nl

www.acc-delange.nl

Buitengewoon betrokken!  
Omdat wij de lijnen kort houden en staan  
voor een actieve, daadkrachtige aanpak. 

  Personeelszaken en salarisadministratie

  Verzorging van de boekhouding  van A tot Z

  Fiscaal advies

  Estate planning

  Bedrijfsadvisering 

Gratis bedrijfsverkenning en eerste adviesgesprek.
Neem contact met ons op:



Zo zorgen wij ervoor dat:
• Er voldoende trainingsmaterialen aanwezig zijn
• Leiders, trainers en scheidsrechters  

voorzien zijn van kleding
• Een jeugdlid bij VVSB geen extra kosten voor 

wedstrijdkleding heeft. Elk jeugdlid ontvangt een gratis 
wedstrijdtenue, mede mogelijk gemaakt door  
de Club van 100.

 
Over onze stichting
Sportiviteit, plezier en vriendschap zijn belangrijke waarden voor 
de Club van 100. Wat is er nu leuker dan wekelijks met vriendjes 
of vriendinnetjes tegen een bal te trappen? Met behulp van de 
donaties van onze donateurs organiseert VVSB ook een aantal 
jeugdactiviteiten buiten de trainingen en wedstrijden om. Denk 
bijvoorbeeld aan:

De open dag
• Vrienden en vriendinnendag
• Keepersdag
• Jeugd disco
• Het teamuitstapje aan het eind van het seizoen 
• En het zeer populaire Bavo-Bivak. 

Dankzij vrijwilligers en donateurs kan een voetbalvereniging 
als VVSB het hoofd boven water houden en de contributie 
voor jeugdleden laag houden. We kunnen uw steun dus goed 
gebruiken! Meld u vandaag nog bij ons aan: voor slechts 55 euro 
per seizoen kunt u al donateur worden. Dit kan heel gemakkelijk 
via de website van VVSB of door een e-mail te sturen naar 
clubvan100VVSB@gmail.com 

Wat krijgt U ervoor terug?
Het belangrijkste is dat uw donateurschap een bijdrage levert 
aan de jeugd zoals hierboven beschreven. Daarnaast ontvangt u:

• Uw eigen naam op het Club van 100-bord  
in de kantine/Veld 7

• Tevens krijgt u een ‘virtueel’ naambordje  
op de VVSB-website

• Bovendien ontvangt u één donateurspas voor gratis 
toegang tot alle thuiswedstrijden van ons eerste  
elftal in de Derde Divisie!

Wij hopen ook u binnenkort te ontmoeten 
als donateur van Stichting Club van 100 van VVSB

Het bestuur Club van 100
Arjen Brinkman- Lois Geerlings-Jurgen Heemskerk

DE VVSB JEUGD OP NUMMER 1 

BIJ DE “CLUB VAN 100”
WIJ ZIJN DE CLUB VAN 100 VAN VVSB. WIJ ZIJN EEN ONAFHANKELIJKE STICHTING, OPGERICHT IN 1995 EN DANKZIJ 

(INMIDDELS) ZO’N 400 DONATEURS, KUNNEN WIJ VEEL BETEKENEN VOOR ALLE JEUGDLEDEN VAN VVSB. 

Inschrijfformulier:
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VVSB Toernooien – een sterk staaltje Teamwork!
Het afgelopen seizoen heeft de VVSB toernooicommissie 
niet stilgezeten. Op drie toernooien van formaat is de bal 
rond gegaan. Het Open Jonger Oranje Scouting toernooi 
(geboortejaren 2010-2018), waarbij scouts van verschillende 
profclubs het voetbaltalent op onze velden nauwlettend in de 
gaten hielden. Het Voetbal Talenten Toernooi voor de MO13 en 
MO15, waarbij de winnaar zich plaatste voor het Nederlands 
kampioenschap van afgelopen juni. 

Als afsluiting van het seizoen was daar op 16 juni ons eigen 
2de VVSB KidsZoo Cup toernooi voor de O7 t/m O10 jeugd, 
waarbij voetbalspel, plezier en gezelligheid de allerbelangrijkste 
ingrediënten waren. 

Leo de Leeuw verwelkomde meer dan 700 spelers met hun 
ouders, broertjes, zusjes, opa’s en oma’s op ons mooie sportpark. 
Meer dan 70 teams, onder toeziend oog van vele VVSB jeugd 
spelbegeleiders, gingen de strijd met elkaar aan voor 

die felbegeerde cup. Met een grootste entree, aangekondigd 
door onze stadionomroeper, vlaggendragers en paars-gele rook, 
opende Leo met een schot in het doel ons toernooi, waarna alle 
spelers en speelsters in hun eigen poule streden om de cup. 

Na de laatste poulewedstrijden was het druk bij de 
wedstrijdtafel waar de meest gestelde vraag was: “Hoe laat is de 
prijsuitreiking?” Gelukkig wilde het Nederlands elftal wachten 
met de aftrap op het EK totdat iedereen thuis was. En omdat 
plezier en vertier op en langs de velden vooropstonden, ging 
uiteindelijk niemand met lege handen naar huis. Een draai aan 
het prijzen rad deed elk team juichen. 

Deze dag was er ook aandacht voor de Dirk Kuyt Foundation. 
Omdat sporten niet voor iedereen vanzelfsprekend is, zette de 
Jeugd Advies Raad (JAR) van VVSB zich tijdens de KidsZoo Cup in 
voor dit goede doel. De JAR was op deze dag aanwezig met een 
kraam vol  tweedehands voetbalspullen voor een klein prijsje. 
De uiteindelijke opbrengst was een mooi bedrag van EUR 330. 
We blikken wederom terug op een succesvol toernooiseizoen 
en bedanken iedereen die hieraan heeft bijgedragen. Een sterk 
staaltje Teamwork! 

Ook voor het nieuwe seizoen zijn er weer grote plannen. 
Tot snel!

De toernooicommissie,
Ruud, Nicole, Remco, Jessica en Danielle 
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team leider/trainer: wanneer kampioen:

JO8-1 Mark Drenth/ Boy de Ree 1e periode

JO8-2 Dennis Huijbrechts/Luuk van Dam 1e en 3e periode

JO9-1 Aad van der Voorn/ Jan Rovers 1e periode

JO9-4 Bop Fox/Tim Hulsbosch 1e en 2e periode

JO10-2 Roald Fekkens/Ruud van Maris/Aad Duivenvoorde 4e periode

JO10-3 Maarten Ruigrok/Sjaak Warmerdam 2e periode

JO10-4 Ton Meeuwissen/ Adrian Kascha 3e periode

JO10-5 Bernd van Zon 4e periode

JO11-1 Martin Aanhane/Ruud Bader 4e periode

JO11-3 Vincent den Elzen/ Marco Vork 1e periode

JO12-1 Pim Brouwer/ Rene Bierman 1e periode

JO13-1 Brando Kromhout/Tycho Nulkes 1e periode

JO14-2 Ruud Duivenvoorde/Roderick Bos 2e periode

JO15-1 Remco Roman/Yuri van Maanen/Kees Dijkstra 1e periode

MO15 Maarten Koop/Wim vd Berg en Casper Wakelkamp 2e periode

JO17-1 Remco van der Hoorn/Eddy van Denzen/Kees Dijkstra/Richard 1e periode

O23 Terry Klokkemeijer 2e periode
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Martin Aanhane en Remco van der Hoorn zijn ‘echte’ 
Noordwijkerhouters en lijken met een bal aan de voet te zijn 
geboren. Beide heren zijn al jaren actief als hoofdtrainers bij 
verschillende jeugdelftallen. Het aankomende seizoen gaan zij 
opnieuw met hun teams strijden: Martin als trainer van de JO14-
1 en Remco als trainer van de JO18-1 (19-2). Wat drijft deze 
Noordwijkerhoutse trainers? Wat zijn hun ambities? We leren 
de heren iets beter kennen.
Martin en Remco verkenden beide op 6-jarige leeftijd de 
voetbalvelden. Omdat VVSB destijds geen jongste elftal had, 
ging Martin naar FC Lisse om uiteindelijk op 19-jarige leeftijd 
over te stappen naar het eerste elftal van VVSB, waar hij 9 jaar 
heeft gespeeld. Als voetballer rolde Martin al het trainersvak in 
en bracht vele jeugdelftallen de nodige vaardigheden bij.
Remco’s eerste balcontact was wel bij VVSB en tot 9 jaar geleden 

was hij als speler bij ons actief. In zijn laatste voetbaljaren is 
Remco als trainer gestart bij SJC, waar hij uiteindelijk 9 jaar 
trainer van diverse jeugdelftallen is geweest. Maar het paars-
gele hart bleef kloppen en sinds 3 jaar is Remco als trainer weer 
dagelijks bij VVSB te vinden.

Even voorstellen, wie zijn jullie naast trainers?
Martin Aanhane, 46 jaar, trotse vader van 3 kinderen en gelukkig 
getrouwd met Mariska. Werkzaam in de bloemen en sinds kort 
naast trainer ook vader langs de lijn. En dat is even omschakelen.
Remco van den Hoorn, 37 jaar, trotse vader van 2 kinderen en 
gelukkig getrouwd met Rosanne. Werkzaam in de logistiek en 
naast trainer ook actief in de toernooicommissie bij VVSB. Toch 
ook weer iets met voetbal.

TRAINERS OM TROTS OP TE ZIJN
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Wat wilden jullie worden toen je 10 jaar was en is dat gelukt?
R: “Ik wilde altijd vrachtwagenchauffeur worden. Nu ik in de 
logistiek werkzaam ben, kan ik zeggen dat het een beetje is 
gelukt.”
M: “Op een ochtend bedacht ik dat ik bakker wilde worden. 
Met alle diploma’s op zak heb ik 4 jaar in een bakkerij gewerkt. 
Toen al mijn vrienden gingen stappen, ben ik gestopt en ben 
ik de bloemen ingegaan, wat met mijn sociale leven beter te 
combineren bleek.”

We zitten in de wedstrijdkamer bij VVSB, jullie 2de thuis. Welk 
gevoel hebben jullie bij VVSB?
Unaniem: “We hebben een gastvrij en warm gevoel voor de 
vereniging en de mensen die daarbij actief betrokken zijn. 
En daarnaast hebben we bij vlagen ook het gevoel dat er iets 
mist. VVSB wordt gemaakt door mensen met een gezamenlijke 
passie die zich daarvoor als team inzetten. Maar dat grotere 
groepsgevoel missen we soms een beetje en daar hebben we als 
vereniging nog wat werk aan de winkel.”

En dan nu de vraag waar het om draait en die Benjamin (JO8) 
voor ons stelt: waarom ben je trainer geworden en hoe word 
je dat?
M: “Voor mij was het een logische stap omdat ik het werken 
met jeugd én voetbal beiden gewoon het leukste vind. Door 
het trainerschap kan ik mijn voetbalkennis en ervaringen 
overbrengen aan de jongere generaties. Ik geniet van hun 
spelplezier, fanatisme en groei. En het werken met kinderen 
houdt mij jong.”
R: “Ik ben trainer geworden omdat ik het mooi vind om mijn 
passie met de jeugd te kunnen delen en samen ergens naartoe 
te werken door dingen te proberen, te leren en te groeien. Het 
is fantastisch als het team vanuit de trainingen in de wedstrijden 
doorpakt en uiteindelijk samen tot mooie prestaties komt.”

En hoe word je trainer?
Unaniem: “Er zijn voldoende trainersopleidingen en cursussen 
te volgen voor verdieping en verbreding, maar de basis begint 
bij de persoon. Naar mijn mening worden trainers gevormd 
door persoonlijke ervaringen als speler en hoe je zelf als speler 
je eigen trainer hebt ‘beleefd’. Met die ervaring weet je wat je 
persoonlijk wel of niet aanspreekt en zo wil je je spelers ook 
benaderen.”

Nu zijn er bij VVSB veel jeugdtrainers waar we als vereniging 
heel blij mee zijn. Wat betekent het om hoofdtrainer te zijn?
M: “Als hoofdtrainer ben je verantwoordelijk voor de 
gehele leeftijdsgroep die je training geeft. Daarnaast 
begeleiden en ondersteunen  wij de trainers van de andere 
leeftijdsgroepenteams bij het geven van hun trainingen. Als 
hoofdtrainers geven wij zelf training aan het eerste team, 
daar ligt de eigen focus en verantwoordelijkheid. Ook hebben 
wij regelmatig overleg met de technische commissie en 
hoofd jeugdopleiding van VVSB over onze visie en aanpak 
en om opvallende en/of getalenteerde spelers/speelsters te 
bespreken.”

Wat zijn je ambities als voetbaltrainer 
en hoe wil je deze verwezenlijken?
R: “Ik zou mij meer willen bekwamen in het trainerschap door 
het halen van de papieren als gekwalificeerd UEFA B trainer. 
Daarbij zou ik graag het hoogste jeugdelftal willen (blijven) 
trainen en zorgen voor een goede aansluiting naar de O23.”
M: “Ook ik zou meer willen doen om mij te ontwikkelen in het 
trainerschap, het bijscholen van de benodigde UEFA-papieren 
hoort daarbij. En na 24 jaar als jeugdtrainer zou het voor mij 
op een moment een mooie ontwikkeling zijn als ik een stap kan 
maken richting een eerste seniorenelftal.”

Waar ben je tot dit moment als trainer 
bij VVSB het meest trots op?
R: “Als ik terugkijk op mijn nog korte trainerscarrière bij VVSB, 
ben ik het meest trots op het behalen van het kampioenschap 
met de JO17-1 het afgelopen seizoen. Daarbij hebben we ook 
een knappe prestatie neergezet door ons te plaatsen voor de 
halve finale van de Bekercompetitie, waarin we verloren van de 
uiteindelijke winnaar. Verder terugkijkend is het ook mooi om te 
zien dat jongens die ik eerder training heb gegeven een mooie 
stap naar een BVO hebben gemaakt, zoals Ismail Ka van SJC naar 
Feyenoord.”
M: “Ik ben niet per se trots op het winnen van kampioenschappen, 
maar wel op de jongens en meiden die ik lang geleden heb 
getraind en mij in het voorbijgaan nog steeds groeten met ‘hé 
trainer’! Dan heb ik toch wel een herinnering achtergelaten. 
Ook ben ik, net als Remco, trots als ik zie dat voetballers stappen 
maken naar een eerste elftal of zelfs professioneel voetballer 
worden, zoals Jonna van der Velde die bij Ajax speelt. Die heb ik 
vroeger training mogen geven.”
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Het adres voor advies, aanleg en onderhoud van:
- Airco installaties
- Agrarische Verwarming
- Centrale Verwarming
- Warmtepomp Technieken

- Ventilatie & Luchtbehandeling
- Gas • Water • Riolering
- Sanitair
- Dak- & Zinkwerk

Onze storingsdienst staat 24/7 voor u paraat.

Walserij 14, Noordwijkerhout • 0252 343 111 • www.warmerdam.it

Werken bij Moore MKW 
is ook een feest!

Duik in een zee vol teamwork, plezier en 
persoonlijke groei bij accountants- en advieskantoor 
Moore MKW Noordwijk. Wij vinden leuk werk, balans 
en sociale betrokkenheid superbelangrijk én zijn op 
zoek naar jou! 

Kom je erbij? Bekijk werkenbijmoore-mkw.nl of 
kom langs bij ons gezellige kantoor in het hart van 
de Bollenstreek. Je bent welkom!

moore-mkw.nl

0252-376522



Iedere trainer of coach wordt wel gekenmerkt door een 
bepaalde stijl. Wat is herkenbaar voor jullie trainingsstijl?
M: “Mijn stijl is direct en duidelijk, recht is recht en krom is krom. 
Daarmee bedoel ik dat we van tevoren afspraken maken waar 
iedereen in het team zich aan houdt. Mijn verwachting die ik 
uitspreek naar het team is altijd spelen met een hoge intensiteit 
en met een goede, positieve dynamiek. Uiteindelijk verwacht 
ik best veel van het team, maar ze verwachten ook veel van 
mij. Die wederzijdse verwachtingen maken we waar door ons 
allemaal aan de duidelijke afspraken te houden. En binnen deze 
afspraken vinden we altijd ons plezier, want voetbal is vooral 
plezier hebben met elkaar.”
R: “Ik ben rustig en duidelijk. Ook ik maak afspraken met het 
team zodat het duidelijk is wat we van elkaar verwachten. En 
regelmatig kies ik ook voor de 1-op-1 benadering voor de 
persoonlijke aandacht. Het maken van afspraken heeft alleen zin 
als iedereen deze ook naleeft. Het belang van ‘ja zeggen’ en ‘ja 
doen’ benadruk ik regelmatig. Maar voetbal bestaat niet alleen 
uit regels en afspraken, humor en met en om elkaar lachen hoort 
er zeker bij. Naar mijn mening bevordert dit het teamgevoel. 

Jullie hebben beiden al een lange staat van dienst bij de jeugd. 
Hoe benader je het trainen en motiveren van jonge spelers, 
vooral degenen die net beginnen met voetballen?
Unaniem: “Positief, alleen maar positief. Goed gedaan, 
doorzetten, volgende keer beter. Benadrukken wat er goed gaat, 
als je benoemt wat er slecht gaat wordt alleen dat onthouden en 
daar wordt niemand beter van.” Worden jullie nooit boos? “We 
zijn ook gewoon mensen, dus natuurlijk vallen we wel eens uit 
onze rol en als dat gebeurt moeten we daar ook eerlijk over zijn. 
Maar niet te lang in blijven hangen, hup en weer door.”

Wat is volgens jullie de allerbelangrijkste eigenschap die een 
succesvolle jeugdvoetbaltrainer moet bezitten?
Unaniem: “Dit raakt een beetje het voorgaande, maar de 
belangrijkste eigenschap is om te kunnen kijken naar ieders 
kwaliteiten en potentieel en dit positief te benadrukken. 
Verder is het geven van duidelijkheid voor jeugdspelers tijdens 
trainingen belangrijk, afspraken kunnen maken én humor, als je 
plezier hebt lukken dingen beter.”

Welke aspecten van het voetbalspel, naast balvaardigheid, 
vinden jullie nog meer belangrijk en blijft misschien wel een 
beetje onderbelicht?
M: “Looptraining is erg belangrijk om explosief en krachtig op 
het veld de tegenstander de baas te zijn. Voetbaltechnisch zijn 
omschakelen en snel in de juiste positie komen de belangrijkste 
spelaspecten. Daarnaast speelt er ook een mentale component: 
de wíl om te winnen en ook sportief kunnen incasseren van 
verliezen hoort erbij. Dat proberen we onze teams bij te 
brengen.”

De jeugd heeft de toekomst en zonder trainers geen 
voetbalontwikkeling. Hoe kijken jullie naar de aanwas van 
jonge trainers en wat kunnen zij van jullie leren?
M: “Ik vind het geweldig dat die jonge jongens (en hopelijk 
meiden) erbij komen. Als vereniging hebben we deze jonge 
aanwas nodig! Ik denk dat wij hen vooral kunnen leren dat een 
verhaal altijd een punt moet hebben. Dus weer, duidelijkheid, 
voor kinderen en ouders, zodat iedereen weet waar je naartoe 
wilt en hoe je dit wilt doen.”
R: “Ga vooral bij veel teams en trainers kijken, doe inspiratie op 
en stel vragen. Trainen is niet alleen het spel en vaardigheid, er 
komt ook een stukje mensenkennis en communicatie bij kijken 
en dat is soms lastig, vooral als je wat jonger bent. Daar moeten 
we onze jonge trainers in bijstaan.”

Wat is volgens jullie de sleutel voor een succesvol 
voortbestaan voor VVSB?
Unaniem: “Dat ieder kind op zijn eigen niveau kan voetballen 
en kan blijven voetballen, ook als ze ouder zijn en de jeugd 
zijn ontgroeid. En dat iedereen, ouders, trainers en spelers, 
bijdraagt aan het creëren van een positieve en gezellige sfeer 
binnen een voetbalteam. Dit geeft verbondenheid en maakt 
vriendschappen. En dat we dit niet beperken tot trainingen en 
wedstrijden, maar dat we ook investeren in extra activiteiten, 
zodat de spelers later terugkijken op een mooie en leuke tijd bij 
de club. Want de jeugd van nu zijn de ouders van later. En we 
hopen nog vele jaren jeugdspelers aan ons te binden.”

En tot slot: wat is de belangrijkste les die jullie alle spelers 
willen meegeven, zowel op als misschien ook buiten het veld?
Unaniem: “Toon respect voor elkaar, voor je tegenstanders, 
scheidsrechters en trainers. Behandel de ander zoals je zelf ook 
behandeld wilt worden. En het allerbelangrijkste, heb plezier in 
dat wat je doet. Want dan komt het goed.”
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Bij Flexible Human Services geloven we in de kracht van 
duurzame relaties en lokale betrokkenheid. Daarom zijn we 
trots om nu voor het achtste seizoen de hoofdsponsor van VVSB 
te zijn. Onze samenwerking met deze geweldige voetbalclub is 
gebaseerd op wederzijds vertrouwen en een gedeelde passie 
voor voetbal en de gemeenschap. Daarnaast richten we ons op 
het versterken van de banden met onze omgeving, waaronder 
klanten en werknemers, door middel van diverse evenementen.
Lokale binding
VVSB is meer dan een voetbalclub; het is een belangrijk 
onderdeel van de lokale gemeenschap. Het is een plek waar 
jong en oud samenkomen om hun liefde voor het spel te delen. 
Als hoofdsponsor van VVSB zijn we toegewijd aan het versterken 
van de lokale binding en het ondersteunen van de club in haar 
streven naar sportieve en maatschappelijke successen.
Om onze samenwerking met VVSB en onze klanten te vieren en 
te versterken, organiseren we verschillende evenementen die 
zowel de club als onze (zakelijke) relaties ten goede komen:

FHS Relatiedag: Afgelopen maart hebben wij een spectaculaire 
relatiedag op het circuit van Zandvoort voor onze klanten 
georganiseerd. Dit evenement bood ons de kans om onze 
zakelijke partners en klanten uit te nodigen voor een dag 
vol netwerken, plezier en bijzondere (sportieve) ervaringen. 
Deelnemers kregen de kans om het beroemde circuit op een 
unieke manier te ervaren door te fietsen over het circuit. 
Met de wind in hun haren konden ze de bochten nemen die 
beroemde coureurs ook hebben bedwongen, een ervaring die 
niet snel vergeten zal worden.

Naast het actieve gedeelte was er ook ruimte voor verdieping. 
De deelnemers werden getrakteerd op een interessant verhaal 
over de geschiedenis en de opwinding van het circuit, waardoor 
de betekenis van deze legendarische locatie nog meer tot leven 
kwam.

Een hoogtepunt van de dag waren de simulatieraces bij 
Racesquare. De deelnemers konden hun vaardigheden testen 
en hun innerlijke coureur naar boven halen, wat zorgde voor 
spannende competitie en veel opwinding.

FHS, DUURZAME ONTWIKKELING VAN (LOKAAL) TALENT
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Daarnaast werden er Pitboxchallenges georganiseerd, 
waaronder het Bandenwisselspel en Blind Racen, waarbij 
teamwork en communicatie essentieel waren voor succes. Deze 
uitdagende activiteiten zorgden voor hilarische momenten en 
versterkten de band tussen collega’s en relaties.

Voetbaltoernooi: Op zondag 9 juni hebben we voor het eerst 
een voetbaltoernooi georganiseerd op de velden van VVSB, 
speciaal voor onze medewerkers en bewoners van Flexwonen.
nu. Het toernooi was een enorm succes. Met 130 deelnemers 
in 14 verschillende teams en een hoop enthousiaste supporters 
langs de zijlijn, was het een dag vol sportieve hoogtepunten en 
plezier. 

De finale, gefloten door professionele scheidsrechter Allard 
Lindhout, was een spannende wedstrijd die eindigde in een 
strafschoppenreeks. Op het gezellige plein naast het clubhuis, 
voorzien van foodtrucks, konden deelnemers en supporters 
genieten van heerlijk schepijs, drankjes, chips, frietjes en snacks! 
Wij zijn blij dat we deze dag hebben kunnen organiseren bij 
VVSB.

Het belang van duurzame relaties
Onze betrokkenheid bij VVSB en onze klanten gaat verder 
dan financiële steun. We geloven in het opbouwen van lange-
termijn relaties die gebaseerd zijn op wederzijds respect en 
samenwerking. Door actief deel te nemen aan clubactiviteiten 
en evenementen, streven we ernaar om een positieve en 
blijvende impact te hebben op zowel de club als onze zakelijke 
relaties.

Succesverhalen en toekomstplannen.
Onze samenwerking met VVSB heeft al tot vele successen 
geleid. VVSB heeft de afgelopen jaren indrukwekkende stappen 
gemaakt, mede dankzij de verbeterde faciliteiten, en we zijn 
nog lang niet klaar. Samen met de club hebben we ambitieuze 
plannen voor de toekomst. Bij FHS hebben we altijd oog voor 
talent: wie wil groeien, krijgt binnen ons bedrijf de kans om echt 
te groeien en zich verder te ontwikkelen. VVSB deelt deze visie 
door talentvolle voetballers, bij voorkeur uit Noordwijkerhout, 
de ruimte te geven om zich te ontwikkelen naar een hoger 
niveau. Wij geloven in het bieden van kansen aan lokale talenten 
en zetten in op doorstroming van jeugdspelers naar het eerste 
elftal. 

Wij zijn trots! 
Bij Flexible Human Services zijn we trots op onze rol als 
hoofdsponsor van VVSB en op de onze duurzame relaties. We 
kijken uit naar de toekomstige samenwerking en successen, 
zowel op als buiten het veld. Samen met VVSB, onze klanten en 
de lokale gemeenschap bouwen we aan een sterke en duurzame 
toekomst. We gaan er weer een fantastisch seizoen van maken!
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CLUB CLUB

ASWH Kozakken Boys

Blauw Geel '38 Meerssen

FC 's-Gravenzande OJC Rosmalen

FC Lisse Quick

FC Rijnvogels Smitshoek

Gemert SteDoCo

GOES TOGB

Hoek UNA

Kloetinge VVSB

COMPETITIE-INDELING 
DERDE DIVISIE 2024-2025
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 Ook lid worden? Bel 
Herman Heemskerk, 

06 54661815

 Ook lid worden? Bel 
Herman Heemskerk, 

06 54661815

ook een trotse 
sponsor van VVSB? 

Bel Simon Laros, 
06 12802890

ook een trotse 
sponsor van VVSB? 

Bel Simon Laros, 
06 12802890

HOOFDSPONSOR

subSPONSOR sterSPONSOR
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Sporkenhout 11 • 2211 PL Noordwijkerhout

Telefoon: (0252) 37 72 10 • Mobiel: 06 51 84 63 71

Email.: j.roode@planet.nl

www.havaroo.nl

Frisia Hypotheken
Javastraat 1-A
2585 AA Den Haag
070-3420151
info@frisiahypotheken.nl
frisiahypotheken.nl

Frisia Verzekeringen
Javastraat 1-A
2585 AA Den Haag
070-3420150
info@frisiaverzekeringen.nl
frisiaverzekeringen.nl

Frisia Verzekeringen
& Hypotheken

Op locatie 'de Boekhorst',  welke is gevestigd op het terrein van VVSB kunt u terecht voor
 (sport)fysiotherapie, manuele therapie en acupunctuur. Toegankelijk voor iedereen! 

Tevens bieden we hier een gratis blessurespreekuur aan voor leden van VVSB. 
Hiervoor kunt u contact opnemen met Iris 06-39825460 of Dennis 06-16848143 

Voor het maken van afspraken voor fysiotherapie, sportfysiotherapie, 
manuele therapie, handtherapie, acupunctuur en bioresonantie 

kunt u contact opnemen met onze collega's van het secretariaat: 071-3640000 

Informatie over onze behandelmethoden vindt u op: www.de-praktijk.nl



Jouw betrouwbare partner in energie
Audax Renewables regelt, adviseert en ontzorgt, zodat jij de 
regie hebt over je energie. Als dé zakelijke energieleverancier van 
vandaag en morgen weten wij precies hoe we jouw energiezaken 
het beste kunnen regelen. Met meer dan twintig jaar ervaring 
zijn wij dé leverancier voor zakelijke energie in Nederland.

Energieleverancier voor alle ondernemers
Bij Audax Renewables leveren wij stroom en gas, of één van 
beide, aan heel zakelijk Nederland. Of je nu een grootzakelijke 
partij bent, een MKB-bedrijf runt of beheerder bent van 
een kantoorpand, wij hebben altijd een geschikt zakelijk 
energiecontract voor jouw onderneming. Dankzij ons platform 
MijnAudax kun je eenvoudig jouw verbruik inzien en direct 
contact opnemen met jouw persoonlijke energiespecialist.

Zakelijke energie op maat
Wij begrijpen dat een goede prijs belangrijk is, maar bij ons gaat 
het verder dan alleen de prijs. Wij streven naar een optimale 
inrichting van jouw energiezaken op basis van de specifieke 
behoeften van jouw bedrijf. Elk bedrijf is uniek en daarom bieden 
wij een service die verder gaat dan alleen het afsluiten van een 
energiecontract. Door met jou mee te denken en proactief te 
anticiperen op de uitdagingen in jouw branche, bieden wij een 
energiecontract dat zo goed mogelijk aansluit bij de operationele 
en strategische doelstellingen van jouw onderneming.

Energietransitie en jouw strategie
De energietransitie is in volle gang en biedt zowel uitdagingen als 
kansen en kan de strategie van jouw onderneming beïnvloeden. 
Zo kan congestie jouw groei beperken doordat je moet wachten 
op een nieuwe of zwaardere netaansluitingen. Of werken de 
laadpalen niet optimaal als er meerdere auto’s laden. Bij Audax 
Renewables begrijpen wij deze problematiek en helpen jou om 
hierop voorbereid te zijn, onder andere door het gebruik van 
batterijen voor energieopslag. 

Jouw energieregisseur
Als energieregisseur stellen we jou centraal en helpen we je jouw 
ambities waar te maken, zowel vandaag als in de toekomst. Onze 
producten en diensten omvatten innovatieve oplossingen die 
bijdragen aan een duurzamere en efficiëntere bedrijfsvoering. 
Van zonnepanelen voor duurzame energieopwekking tot 
de eerder beschreven batterijen voor energieopslag en 
energievriendelijke klimaatinstallaties die bijdragen aan een 
comfortabel en gezond werkklimaat. Zo helpen wij jou niet alleen 
kosten te besparen, maar ook jouw bedrijf te laten groeien met 
een duurzame aanpak.

Ondersteuning van de ambities van VVSB
In de sportwereld is Audax geen onbekende en de combinatie 
van sportieve en zakelijke uitdagingen levert aan beide kanten 
voordelen op. Zo zijn we al sinds jaar en dag sponsor van NAC 
Breda en sinds het afgelopen seizoen ook van VVSB. Op lokaal en 
landelijk niveau worden zo ambities waargemaakt, waarbij een 
duurzame groei het uitgangspunt is. Samen de regie voeren voor 
een mooie toekomst.

AUDAX RENEWABLES NEDERLAND, 
HET VERHAAL ACHTER DE NIEUWE SUBSPONSOR VAN VVSB
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ONTWERP
DRUKWERK

TEXTIELDRUK
BELETTERINGEN

RECLAME-UITINGEN
XXL PRINTS

sterker

Samen door
alles goed
te regelen

Partner in uitzenden LOGISTIEK AGRARISCH PRODUCTIE TECHNIEKVOEDING

www.fhs.jobs



Het is jarenlang de “VVSB Kerstveiling” geweest. Gehouden 
op verschillende locaties, zoals Café van der Geest, De Schelft, 
De Nop en de laatste keren in “Veld 7”. Door Corona werd de 
veiling verplaatst van half december naar de periode rond 
Pasen en daarmee kwam de term Kerstveiling te vervallen. Het 
is nu gewoon de VVSB Veiling. Vele vrijwilligers maken het elk 
jaar weer een succesnummer. Veilingvoorzitter Hans Laros, 
commissielid Monique Warmerdam en de veilingmeesters Jaap 
Meiland en Dick Bader geven een blik achter de schermen..
Voor Hans en Dick is de eerst herinnering aan de veiling, de 
kerstveiling bij Van der Geest. Als jonge gasten gingen ze mee 
met de vaders Piet en Leo om te zien hoe de kavels aan de 
man werden gebracht. Ook Jaap herinnert zich de veilingen bij 
Van der Geest met de snelle veilingmeesters Piet Broekhof en 
Ton Augustinus. Later werd Jaap zelf veilingmeester toen hij 
op verzoek van Jan Balk een keer inviel voor Piet Broekhof. De 
zenuwen vielen pas weg toen hij op advies van Willem Janssen 
gewoon Noordwijkerhouts ging lullen. Dick was de opvolger van 
Jan Balk en stond bij de eerste kavels toch ook wel te trillen. Nu 
is hij zeer ervaren, maar bij elke veiling zijn de eerste nummers 
toch weer spannend. Monique is pas veel later met de veiling in 
aanraking gekomen. Er werd haar gevraagd om de veilinglijst van 
Jacco van Wieringen over te nemen en ze had al ervaring met de 
kerkenveiling in De Zilk. De salesvrouw is de uitdaging gewoon 
aangegaan.”

Jaap en Dick zorgen altijd voor een levendige veiling bij VVSB, 
maar ze gaan de hele streek door om bij clubs extra geld in het 
laatje te brengen. Bij andere clubs gaat het vaak om sponsors 
die netjes aan een tafel zitten, maar bij VVSB zijn er gelukkig 
ook jonge gasten en meiden, waardoor het veel luidruchtiger en 
gezelliger is. Bij VVSB is het voor de mannen een thuiswedstrijd. 
Ze kennen iedereen en het is altijd leuk om een paar bekenden 
een beetje tegen elkaar op te zwepen voor een mooi kaveltje. 

Ook leuk om te zien dat de jonge gasten tegenwoordig de oudjes 
overbieden voor de flessen Bacardi. 
Vernieuwing van de kavellijst is elk jaar weer een uitdaging. Dat 
lukt door creatief te zijn in samenwerking met de bedrijven die 
de kavels schenken. Het moet ook betaalbaar zijn voor zowel 
de jongeren als de ouderen. Ook mag deze lijst niet te lang 
zijn, anders wordt het nachtwerk! Daarom worden kavels ook 
samengevoegd en op het laatste moment komen er ook altijd 
nog wat extra kavels bij, waardoor er snel geschakeld moet 
worden. Jaap wil geen misverstanden hebben over wie een 
kavel nu gekocht heeft. Lekker vlot veilen met een knipoog is 
het uitgangspunt.
De veiling tijdens Corona was een unieke ervaring. Vanuit de 
knusse studio van de Bollenstreek Omroep werd er online geveild 
en dat was nog best gezellig. Ongeveer 8 mensen in de studio 
en vanuit huis kon er geboden en gebeld worden. Er kwam nog 
een geheel verzorgde boottocht voor 8 personen tussendoor en 
Jaap werd gebeld door zijn broer Martien voor het veilen van 
een Meet & Greet in Noordwijk. Aan het eind stond er toch een 
prachtig bedrag op het bord. Voor de mensen thuis was het 
een “avondje uit” in een bijzondere tijd. Er was geen tijd om 
met elkaar te proosten op het succes, omdat iedereen voor de 
avondklok thuis moesten zijn! 
De uitdaging voor de toekomst is om de nieuwe generaties ook 
weer enthousiast te maken voor de veiling. Het veilingteam 
blijft vernieuwen en openstaan voor veranderingen. Het moet 
een veiling blijven waar iedereen zich 
welkom en gezien voelt ongeacht hoe 
groot de portemonnee is. Gewoon  
een gezellige Noordwijkerhoutse 
avond met een mooie opbrengst voor 
de club. 

DE VVSB VEILING, 
EEN SUCCESNUMMER!
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Uitzenden en bemiddelen is een vak!

jobsbemiddeling.nl  •  06-23 59 41 64

 Opslagruimte op maat 

 Beveiligd en geconditioneerd

 Flexibel opzegbaar 

 Makkelijk bereikbaar

Ideaal bij:
Verhuizing
Verbouwing
Samenwonen
Ruimte te kort
Zakelijke opslag

De Self Storage voor 
de Duin- en Bollenstreek

www.menkenselfstorage.nl

Huur al vanaf 

1 week

S M L



VVSB is meer dan alleen voetbal. De evenementencommissie 
zorgt elk jaar weer voor verrassende en gezellige feesten voor 
(jeugd)leden en supporters: van Sinterklaas tot Carnaval en 
een Pubquiz: de evenementencommissie draait er de hand 
niet voor om. En dat alles met als doel om de leden, buiten 
het voetbal om, te enthousiasmeren zodat er een langdurige 
binding met de vereniging ontstaat.

Enthousiasme, daaraan hebben de meiden en vrouwen van 
Dames 2 (volgend jaar weer dames 1!) zeker geen gebrek. Na 
een gesprek met Heidi Janssen, een van de voortrekkers binnen 
het damesteam en voorzitter van de kantinecommissie, heb je 
spontaan zin in het volgende feestje! Zij organiseren, los van de 
evenementencommissie overigens, een aantal keer per seizoen 
een leuke afterparty na wedstrijden van het eerste.

Heidi: “Vanuit het bestuur is er destijds aan ons gevraagd of we 
niet een paar keer per jaar iets leuks zouden kunnen organiseren 
na wat wedstrijden van het eerste. Nou, als je een feestje wil 
dan moet je de meiden en dames van Dames 2 bellen uiteraard! 
We hebben met een aantal meiden de handschoen opgepakt 

en zijn aan de slag gegaan. Sindsdien organiseren we regelmatig 
een afterparty na een wedstrijd van het eerste. We proberen 
er na zo’n wedstrijd een leuke avond van te maken zodat de 
supporters wat langer in Veld 7 kunnen blijven hangen!”

“We doen dit echt voor VVSB en omdat we het leuk vinden! 
We houden zelf ook wel van een feestje namelijk! We koppelen 
vaak een thema aan de avond, zoals Apres-Ski, Carnaval, Pink 
Party of Glitter and Glamour, en passen daar dan de decoratie 
en bijvoorbeeld de drankjes op aan. Verder hebben we vaak een 
soort Rad van Fortuin waar wat prijsjes aan hangen! Allemaal 
heel laagdrempelig, maar het zorgt wel voor de nodige sfeer. Als 
de supporters met een glimlach weer naar huis gaan, is onze 
avond geslaagd. Dat daarmee de omzet van Veld 7 een kleine 
boost krijgt is natuurlijk een mooie bonus”, besluit Heidi met een 
haar kenmerkende glimlach.

VVSB kan niet zonder zijn vrijwilligers. De meiden van Dames 2 
zijn daar een uitstekend voorbeeld van. Heb jij nog leuke ideeën 
voor een afterparty na een wedstrijd van het eerste? Neem dan 
contact op met Heidi Janssen via tel. 06-42848139.

DAMES 2 ZORGT REGELMATIG VOOR EEN GEZELLIGE AFTERPARTY IN VELD 7

“ALTIJD IN VOOR EEN FEESTJE!”
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Als jonge jongen was Niels van Wetten bij een toernooi 
opgevallen door Feyenoord. Elf jaar lang ging de 
Noordwijkerhouter op en neer naar het Rotterdamse om daar 
de hele jeugdopleiding te voltooien. Een officieel debuut zat er 
niet in, maar via Jong ADO kwam het debuut in het betaalde 
voetbal er toch bij Telstar. Na 3 jaar in Velsen-Zuid verruilde 
hij de Nederlandse velden voor het avontuur in Zweden. Na 
geproefd te hebben van het leven als prof, voetballen in het 
buitenland, keert Niels terug naar Noordwijkerhout. Daar wil 
hij zijn studie gaan afronden, zijn maatschappelijke carriere 
verder oppakken en veel minuten maken bij VVSB. 

Lekker voetballen bij VVSB
‘Ik had als kleine jongen nooit de gedachten om later prof te 
worden, ik wilde gewoon lekker voetballen’. Met deze insteek 
voetbalde Niels van Wetten als F-junior bij VVSB. Toch ging 
het na een toernooi bij Blauw-Zwart hard met de toen 8-jarige 
Noordwijkerhouter. Scouts van Feyenoord spraken hem en zijn 
ouders Edwin en Linda aan, met de vraag of hij mee wilde gaan 
trainen bij de Rotterdamse club. Vol enthousiasme ging de 
familie deze uitdaging aan, zonder nog de grote droom van de 
Kuip te hebben. Na een aantal selectierondes goed door te zijn 
gekomen, kwam het bericht van de rood-witte brigade dat zij 
hem graag in de jeugdopleiding wilden hebben. 

Opgroeien in Rotterdam
‘Daar kwam nog wel meer bij kijken, het is toch zeker 3 keer in de 
week van Noordwijkerhout naar Rotterdam en weer terug. Uit 
school was het snel naar huis, vaak ook even een paar minuten 
eerder uit de klas om druktes te voorkomen’. Na de basisschool 
in Noordwijkerhout afgerond te hebben, ging Niels in Rotterdam 
naar de middelbare school. ‘Elke ochtend werd ik om 06:30 
uur naar het station gebracht en kwam ik ’s avonds rond 19:00 
uur weer thuis. De school was wel ingericht op jonge sporters, 
lestijden en dergelijke werden aangepast op de sport- of andere 
programma’s van alle leerlingen. Tuurlijk waren het lange dagen, 
maar het was ook echt wel leuk om te doen. Je zit met veel 
dezelfde jongens in de klas en trein, waardoor je ook met hen 
een band opbouwt en daardoor de dagen voor je gevoel minder 
lang duren’. 

Niels doorliep de hele jeugdopleiding van Feyenoord en kwam 
tot en met het hoogste jeugdelftal van de club; de JO19. Met 
dat laatste elftal speelde hij ook mee in de UEFA Youth League, 
de Champions League voor hoogste jeugdelftallen. ‘Reizen naar 
Chelsea, Manchester City en Napoli waren echt gaaf om mee 
te maken, daarin merk je ook hoe professioneel alles geregeld 
werd’. 

NIELS VAN WETTEN
TERUG OP HET OUDE, VERTROUWDE NEST
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Uiteindelijk werd de JO19 het eindstation in Rotterdam-Zuid 
en moest Niels op zoek naar een nieuwe club. Via oud-VVSB’er, 
en op dat moment technisch directeur, Jeffrey van As kwam 
hij terecht bij Jong ADO Den Haag. ‘Wat bij Feyenoord niet het 
geval was met een serieus jong elftal, had ADO Den Haag wel 
goed voor elkaar. Wij konden 5 keer in de week trainen en waren 
eigenlijk een soort profs’. Na een jaar in de beloften competitie 
te hebben gespeeld, promoveerde de ploeg uit de Hofstad naar 
de derde divisie. Ook in deze competitie blonken Niels en zijn 
teamgenoten uit, want halverwege maart 2020 stonden zij 2e en 
had Niels zijn officieuze debuut voor de hoofdmacht gemaakt. 
Toen kwam echter Covid-19 langs. ‘Als we gepromoveerd waren, 
kon ik dankzij de nieuwe leeftijdsgrens van 23 jaar nog langer 
bij ADO blijven, maar helaas ging dat niet en werden we weer 
terug de beloften competitie ingezet met een leeftijdsgrens van 
21 jaar’. 

Prof worden in Nederland en buitenland
De zoektocht naar een nieuwe club ging verder. Gertjan Tamerus 
informeerde naar Niels om te gaan spelen voor Kon. HFC, maar 
hij hield de boot af omdat hij hogerop wilde spelen. Een dag later 
belde Andries Jonker of Niels bij Telstar wilde gaan stagelopen. 
De stage was geslaagd, maar onder andere door Covid-19 
had Telstar geen geld voor een profcontract. Op amateurbasis 
speelde de Noordwijkerhouter het eerste jaar voor de ‘witte 
leeuwen’ en met succes. Al in de eerste speelronde maakte 
hij als invaller zijn debuut in het betaalde voetbal en enkele 
maanden later scoorde hij zijn eerste doelpunt tegen Jong Ajax. 
‘Een mooie ervaring om toch een doelpunt in het betaalde 
voetbal te hebben gemaakt’. 
Na dat eerste jaar tekende Niels een profcontract in Velsen-Zuid, 

maar brak het noodlot toe. Een zware blessure zorgde ervoor 
dat het seizoen klaar was. Aangezien de resultaten ook niet om 
over naar huis te schrijven waren, werd Jonker vervangen voor 
Mike Snoei. Dit was een kantelpunt voor de Noordwijkerhouter. 
‘Snoei kwam naar mij toe en sprak uit mij niet te kennen, geen 
vertrouwen in mij te hebben en dat ik naar een nieuwe club kon 
zoeken. En in eerste instantie geef je alles om het vertrouwen 
te doen kantelen, maar zolang ik geen kans kreeg kon ik het 
ook niet tijdens een wedstrijd bewijzen. Voor mijzelf ben ik 
altijd keihard blijven trainen om ook het plezier erin te kunnen 
houden, daarnaast zit het ook in mijn karakter om altijd door te 
willen gaan om zo het beste eruit te halen”. 

Het door blijven trainen had succes, want na een jaar volledig 
op de bank te hebben gezeten in Velsen-Zuid kwam de droom 
om in het buitenland te gaan spelen uit. ‘Via-via kwam ik terecht 
bij Oskarshamns AIK (derde niveau in Zweden, red.), om daar 
de tweede seizoenshelft af te maken. In Zweden lopen de 
seizoenen anders dan in de rest van Europa en zo kon ik bijna 
in één keer door. Een hele gave ervaring om mee te maken. Veel 
aardige mensen, spelers ontmoet, maar ook voor het eerst op 
mezelf wonen en alles wat daarbij komt kijken. De club had wel 
huisvesting geregeld, maar voor de rest moest ik veel zelf doen, 
wat mij ook weer veel geleerd heeft’. 

Terugkeer in Noordwijkerhout
Na een half jaar in Zweden te hebben geleefd en gevoetbald 
keerde Niels weer terug naar Noordwijkerhout. Een half jaar 
voetbalde hij nog voor Katwijk, maar de paars-gele lokroep bleef 
aandringen. ‘Blij om weer terug te zijn bij VVSB en ik denk dat wij 
wel een leuk team hebben met ook een paar jonge gasten erbij’. 
De verdediger annex middenvelder is van alle markten thuis 
in de as en hoopt bij de trainer een basisplaats af te dwingen. 
‘Ik was nooit diegene met het meeste talent, maar door altijd 
keihard ervoor te blijven werken en door te gaan, ben ik zover 
gekomen. Dat is ook iets wat ik iedereen bij VVSB wil meegeven. 
Er zullen spelers zijn met meer talent, maar met alleen talent 
red je het niet. De juiste mentaliteit is ook erg belangrijk om je 
staande te houden in een bvo-opleiding of bij een profclub. 

Zonder te weten hoe de competitie-indeling zou zijn heeft Niels 
wel al een duidelijke mening over de kansen van VVSB het 
aankomende seizoen: ‘Wij moeten gewoon voor promotie gaan 
spelen!’. 
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Als je spreekt over succesvolle spitsen van VVSB, dan mag 
Maurice Fransen in dat rijtje absoluut niet ontbreken. Hij 
was goed voor vele goals en maakte deel uit van een gouden 
generatie, die onze club voor het eerst naar het hoogste 
amateurniveau bracht en daarop vervolgens jarenlang 
succesvol acteerde. “Dat was een unieke tijd. Met veel mensen 
langs de lijn en de supportersgroep BAVO Zuid die super 
populair was. Dat hielp ons als ploeg, maar mij ook als speler 
enorm”, zegt Fransen.

De Voorschotenaar speelde uiteindelijk twee periodes voor 
VVSB. Het eerste verblijf op de Boekhorst was nog niet om over 
naar huis te schrijven, pas na zijn terugkeer begon het echt te 
draaien. 

“Het eerste jaar heb ik volgens mij wel zo’n beetje alles 
gespeeld. Vooral op linksbuiten, wat natuurlijk niet helemaal 
mijn natuurlijke positie was. Rob Bianchi was destijds trainer, 
maar ik had het idee dat hij het niet helemaal in mij zag zitten.”

Zodoende koos Fransen eieren voor zijn geld, maar na twee 
goede jaren bij Voorschoten ’97 kwam VVSB toch weer in beeld. 

“Voetballend was die eerste periode niet helemaal geslaagd, 
maar ik voelde me toen wel al op mijn plek. Ik was nog best 

jong, een jaar of twintig, en had eigenlijk best veel gespeeld, 
maar ik wilde meer en sneller. In de tussentijd heb ik altijd veel 
contact gehouden met Jan (van den Berg) en uiteindelijk wilde 
Theo (Nulkes) ook graag dat ik terugkwam. Dat gevoel was 
wederzijds. We promoveerden dat jaar met Voorschoten naar 
de Hoofdklasse, maar ik had mijn woord al aan VVSB gegeven.”

Happening in Nieuwenhoorn
Fransen viel terug in Noordwijkerhout direct met zijn neus in de 
boter. “Het eerste jaar promoveerden we gelijk onder Robbert 
de Ruiter. Uit bij Nieuwenhoorn werden we kampioen. Ik stond 
samen met Geert (van der Weiden) in de spits en maakte twee 
goals. Die hele dag was helemaal te gek. Het seizoen ervoor 
was ik natuurlijk met Voorschoten ’97 naar de Hoofdklasse 
gepromoveerd en aan het begin dacht ik nog wel eens: dat had 
ik wel willen meemaken. Uiteindelijk ben ik dat snel vergeten. 
We zijn met VVSB naar de Hoofdklasse gepromoveerd en daar 
niet meer uitgegaan.”

In de jaren die volgden, maakte VVSB mooie tijden mee in de 
Hoofdklasse – destijds het hoogste amateurniveau. “We hebben 
toen geweldige wedstrijden gespeeld. Robbert de Ruiter sleepte 
er een bepaalde speelstijl in. Rob de Lange voegde daar nog iets 
anders aan toe, nog meer winnaarsmentaliteit. Rob kon kritisch 
zijn, maar je ook op een bepaalde manier behandelen waardoor 

OUD-SPITS 
MAURICE FRANSEN
KIJKT MET SPECIALE GEVOELENS TERUG OP TIJD 
BIJ VVSB: ‘WAS UNIEK’
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je je speciaal voelde. Bij mij werkte dat heel goed. Rob liet ons 
geloven dat iedereen voor ons vreesde.”

Fransen vormde in die jaren veelal het aanvalsduo met Geert 
van der Weiden, met wie hij zowel binnen als buiten het veld 
een connectie had. “We konden goed met elkaar opschieten, 
maar vonden elkaar in het veld ook blindelings. We waren 
heel complementair en wisten precies wat we aan elkaar 
hadden. Geert was heel dynamisch, ik wat statischer. Geert 
was aanvoerder, ik reserve-aanvoerder. Geert gaf vooral in zijn 
spel het voorbeeld door voorop in de strijd te gaan en enorme 
afstanden af te leggen. Spreken voor een groep vond hij minder 
prettig, dat nam ik dan voor mijn rekening.”

Periodetitel tegen AFC
Gevraagd naar zijn hoogtepunt in het paarsgeel, reageert 
Fransen stellig. “Het jaar dat we bovenin meedraaiden in de 
Hoofdklasse en thuis tegen AFC periodekampioen werden! We 
haalden in die periode een heel hoog niveau. Niet omdat we 
de meest technisch vaardige ploeg waren, maar vooral omdat 
we als team heel sterk opereerden. We waren zeker thuis heel 
fanatiek in het afjagen van de tegenstander, natuurlijk ook 
geholpen door de vele mensen langs de lijn.”

Fransen was met VVSB ook nog actief in de Topklasse. “In mijn 

voorlaatste jaar promoveerden we naar de Topklasse. Het 
seizoen daarvoor was heel erg goed geweest, dus iedereen dacht 
dat het wel goed zou komen. We grepen echter naast de directe 
tickets en kwamen in de play-offs. Thuis wonnen we met 2-0 van 
Venray, maar voor de return was Geert geschorst. Het was een 
dramatische en enorm moeilijke wedstrijd, maar wonder boven 
wonder sleepten we ‘m er toch uit. Dat was een mooi moment, 
al was het eerder opluchting dan heel groot feest.”

Warme herinneringen 
Uiteindelijk speelde Fransen nog een jaar met VVSB in de 
Topklasse en keerde hij vervolgens terug naar Voorschoten ’97, 
waar hij uiteindelijk ook zijn voetballeven afsloot. De rechtspoot 
kijkt met warme herinneringen terug op een prachtige tijd in het 
paarsgeel, al is hij tegenwoordig niet zo vaak bij VVSB meer te 
vinden. 

“Ik volg het een beetje via de media en krijg wat dingen mee 
via Tim en Geert, met wie ik nog steeds veel contact heb”, zeg 
Fransen. “Maar ik ben niet iemand die alles volgt, eigenlijk ben 
ik veel meer zelf een sporter. Ik ben een aantal maanden terug 
nog wel bij het carnaval in Noordwijkerhout geweest, dat vind ik 
dan net wat leuker dan langs de kant staan.”

VVSB  /  PRESENTATIEMAGAZINE 2024-2025 41

Hoe gaat het met?



SENIOREN 
WORDEN OP MEERDERE MANIEREN BEDIEND BIJ VVSB

NAAST HET PRESTATIEVE VOETBAL BIJ VVSB WORDT ER OOK ZEKER 
REKENING GEHOUDEN MET DE RECREATIEVE VOLWASSENEN DIE EEN 
GEZELLIG POTJE WILLEN VOETBALLEN IN HET PAARS EN GEEL. MET 10 
RECREATIEVE SENIORENELFTALLEN IS VVSB GOED ZICHTBAAR OP DE 
VELDEN IN DE REGIO. 
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De vereniging probeert naast het normale competitievoetbal 
ook via een jaarlijks seniorentoernooi en het zomeravondvoetbal 
in de zomerstop. Ook voor diegene die niet elk weekend de wei 
in kunnen is een passende oplossing gevonden met het 7 tegen 
7 voetbal op vrijdagavond. 

Seniorentoernooi
Het afgelopen seniorentoernooi was opnieuw een prooi voor 
de zaterdag 4. Onder een stralend zonnetje streden zes teams 
om de winst op het Madéro Seniorentoernooi. In de finale 
tussen zaterdag 3 en zaterdag 4 moesten penalty’s de beslissing 
brengen. Uiteindelijk hield zaterdag 4 de zenuwen het best in 
bedwang en mochten zij de beker in ontvangst nemen.
Na het toernooi kon er uitgebreid nagepraat worden onder het 
genot van een drankje, een barbecue en een lekker muziekje.
Grote complimenten voor de sportiviteit van alle deelnemers, 
de mannen van de onder 23 achter de bar en de BBQ, de 
scheidsrechters en iedereen die heeft bijgedragen aan de 
organisatie.

Zomeravondvoetbal
De afgelopen 3 jaar is er op woensdagavonden van de 
zomerstop een onderlinge competitie opgericht. Teams kunnen 
worden gemixt of je kan je als volledig team opgeven voor de 
wedstrijden op een half veld. Op het veld vliegen de vonken 
er spreekwoordelijk vanaf, maar na afloop trekken de teams 
de kantine in om een klein drankje op de afloop te drinken. 
Plezier en sportiviteit staat voorop, maar winnen is wel net iets 
lekkerder. 

7 tegen 7 groeit
Een gezellig begin van het weekend begint op het hoofdveld van 
VVSB waar de 7 tegen 7 groep lekker staat te voetballen. Niks 
staat vast en ter plekke wordt er gekeken wat de opkomst is en 
wat de teamindeling voor die avond wordt. Tijdens deze vorm 
staat vooral plezier en gezelligheid voorop, waardoor de stand 
minder belangrijk wordt. Na de voetbal, is het snel opfrissen en 
om het weekend in te luiden in de kantine. Nieuwe leden zijn 
altijd welkom, want niet iedereen kan elke 2 weken op vrijdag. 
Ben je 18+ en lijkt het je leuk om met ons mee te ballen? Kom 
gezellig langs!
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Een mooie kop voor een artikel, maar niets is minder waar! Op 
28 maart 2005 speelde VVSB voor ruim 2000 toeschouwers 
de belangrijke thuiswedstrijd tegen Sportclub Feyenoord (de 
amateurtak ). Beide teams maakten op dat moment nog kans 
op promotie naar de Hoofdklasse Zondag. 

De wedstrijd was al 3 keer eerder afgelast geweest door slecht 
weer en Feyenoord zat mede door blessures in een mindere 
periode. De tegenstander, met oud prof André Stafleu als coach, 
kwam zonder vertrouwen naar Noordwijkerhout en keerde met 
een 2-1 nederlaag terug naar Rotterdam. Verdediger Menno 
Ooyendijk scoorde al na 3 minuten met een kopbal op aangeven 
van z’n maatje Jeffrey van As. VVSB had duidelijk het betere van 
het spel, maar liet Feyenoord in de eerste helft toch terugkomen op 1-1 na een onnodige strafschop tegen. 

Ook in de tweede helft had VVSB duidelijk de overhand. Een 
kwartier voor tijd scoorde invaller Marc Ens de bevrijdende 2-1, 
wederom op aangeven van Jeffrey van As. 

De overwinning zorgde voor een uitzinnige sfeer op Sportpark De 
Boekhorst en met 7 punten voorsprong en nog 5 wedstrijden te 
gaan, lag het kampioenschap in de 1ste Klasse voor het oprapen. 
Uiteindelijk wisten de mannen van coach Robbert de Ruiter het 
kampioenschap in de uitwedstrijd tegen Nieuwenhoorn veilig te 
stellen. Daarmee werd de weg omhoog voortgezet. Van de 4de 
klasse in 1977 naar de Hoofdklasse in 2005!

UIT HET ARCHIEF:
VVSB – FEYENOORD, DE STRIJD OM HET KAMPIOENSCHAP
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Terwijl heel voetbalminnend Nederland, wat bij opmaak van 
deze column nog steeds kanshebber is voor de eindzege, in de 
ban is van het EK wat bij onze oosterburen in Duisland wordt 
afgewerkt, maakt de plaatselijke voetbaltrots zich op voor een 
wisseling van de wacht. Nieuwe verfrissende ideeën, een andere 
kijk,  maar nog belangrijker een persoon buiten het ‘vertrouwde 
koppeltje’ om zal de voorzittersstoel gaan bekleden. Esther 
Beijk, zo ongeveer wonend onder de rook van clubhuis Veld 7, 
zal de afzwaaiende Arjan Broekhof gaan opvolgen. In mijn optiek 
een goede keuze.

Ergens in 2013 nam Arie, zoals hij liefkozend door zijn vrienden 
genoemd wordt, de voorzittershamer van de aimabele Gerard 
le Chat over. Niet geheel toevallig in hetzelfde jaar dat de 
troonwisseling op een net iets hoger level plaats vond en ene 
W.A. van Buren de scepter over ons land ging zwaaien.
Sommige dingen, zoals in een bekend vooraanstaand champions 
league waardig clublied, gaan hand in hand en met zijn overige 
bestuurskameraden heeft Arjan niet alleen woorden maar ook 
daden gebezigd gedurende zijn iets meer dan een decennium 
zijnde voorzitterschap.

Nog maar net in functie werd onze (bijna ex) voorzitter landelijk 
nieuws. Na het bereiken van de halve finale KNVB beker werd zijn 
stem meermaals de radio-ether ingeslingerd maar ook ontving 
hij voor zo ’n beetje iedere talkshow, spelletjesprogramma of 
quiz een invitatie. Ren je rot, Waku Waku (quiz over dieren en 
natuur), Stuif es in, de Showbizzquiz en de hoofdrol in La Casa 

de Papel kregen een ‘nee, ik heb geen interesse’ als antwoord, 
maar uiteindelijk kon de lokroep niet weerstaan worden. De 
keuze viel op de publieke omroep en tezamen met een aantal 
spelers en stafleden liet hij de wereld bij Matthijs van Nieuwkerk 
even doorrrrrrrr draaien. Talkshowhosts als mooie Eva, Pauw 
en Witteman en iets verder weg David Letterman in mineur 
achterlatend.

In deze periode verwierf Arie ook zijn eretitel, El Presidente de 
Santa Bavone. Niet alleen in Nederland maar ook ver daarbuiten 
was VVSB namelijk ‘talk of the town’. Vanuit Italië trokken 
cameraploegen naar ons dorp om Sportpark de Boekhorst op de 
wereldkaart te zetten.
Een sportpark toen nog vol sentiment en nostalgie met 
kleedkamers waar menig overwinningslied (vanuit mijn tijd weet 
ik nog het ‘Deze vuist op deze vuist en zo klim ik naar boven’ 
van Ome Willem en consorten, waar ik nu nog de blaren van 
op mijn knuisten heb staan) door geschald heeft. En “De Nop” 
een kantine waar voetbal, feest en verbroedering meer dan eens 
samen kwamen. Maar ook een sportpark welke hevig gedateerd 
was en dus besloot het bestuur onder aanvoering van Arjan 
dat een renovatie wel op zijn plaats was. Vele gesprekken op 
allerlei (politieke) niveaus en financiële doorrekeningen (Arjan ’s 
paradepaardje) later is er werkelijk waar een prachtig resultaat 
herrezen. Sportpark de Boekhorst 2.0 mag gezien worden en 
is heden ten dage toekomstbestendig. Zonder iemand te kort 
te willen doen wil ik hierbij toch ook accommodatie manager 
Cock Geerlings niet onbenoemd laten. Wat in zijn ‘bovenkamer’ 

DE LOFTROMPET
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bedacht werd voerden zijn gouden handjes uit en als hij het 
niet zelf kon liet Cock het wel door anderen uitvoeren. Arie ‘s 2 
linkerhanden gingen hiervoor vele malen op elkaar.

Recentelijk nam onze voorzitter ook deel aan het ronde 
tafelgesprek met het Koningspaar.
Gezamenlijk met collega bollenstreek voorzitters kwamen 
diverse onderwerpen van het verenigingsleven aan bod. Via 
via heb ik me laten vertellen dat Arjan zijn betoog dermate 
indrukwekkend was dat Willem Alexander en Maxima besloten 
om tot in de late avonduurtjes in zijn kielzog mee te gaan. Dat 
bracht hen uiteindelijk, na eerst een bamiballetje bij snackbar 
Willemse te hebben genoten, bij barretje Madero. El Presidente 
’s stamkroeg waar menig top amateurscheidsrechter ook de 
weg al naar gevonden heeft. Hier werd deze memorabele dag al 
dansend en nippend aan een Chardonnay, de wijn bij uitstek in 
dit soort kringen, afgesloten.
Telefoonnummers werden uitgewisseld en met regelmaat 
figureert Arjan nu ook in Lucky TV mee.
Het medium waar het Koningshuis op een ludieke manier op de 
korrel genomen wordt.
El Presidente, niet alleen namens mij maar een ieder die VVSB 
een warm hart toedraagt een oprecht dankjewel voor 11 jaar 

voorzitterschap. De hoed gaat af, een diepe buiging en de (lof)
trompet zal bespeeld worden als ware het bij 1 van Andre Rieu ’s 
Vrijthofconcerten. De orkestleider die evenals jezelf doorgaans 
geen 2de viool wil spelen. Onlangs heeft een verdienstelijk 
entertainer zijn laatste Groots met een zachte G concerten 
afgesloten. Guus Meeuwis, de Brabantse volkszanger die menig 
keer per trein het spoor bij Piet Gijs heeft over gekedengedengt 
en waarbij het in de coupé dan veelal heeft gedonderd & 
gebliksemd, maar vooral meters bier heeft geregend, heeft met 
een chanson wat ook op jou van toepassing kan zijn afscheid 
genomen. ‘Ik heb tranen gelachen, (soms een heel klein beetje) 
onnozel gedaan en ten slotte tevreden het licht 
(als zijnde de stadionlampen) uitgedaan’.

Rober Marijnen
Gepensioneerd linksbuiten
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Bij Riel BV vindt u hoogwaardige schaftwagens 
en duurzame elektrische voertuigen, 

perfect voor bouwplaatsen en transport, 
met uitstekende kwaliteit en functionaliteit. 
Geen idee welk formaat schaftwagen of type 

elektrisch voertuig het beste bij uw wensen past? 
Geen probleem! Bij Riel adviseren wij u graag.

Meer informatie vindt u op www.rielhd.nl
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